
 

Звітна доповідь про роботу Ради ГО ЛКК за період  

з 17 жовтня 2021 року по 12 листопада 2023 року. 

  

На минулих звітно-виборних зборах, які відбулися у жовтні 2021 року, Раду було 

обрано у складі 9-ти чоловік -  І.Кіщук, Ю.Михайлов, Ю.Бовтач, А.Сташків, В.Іванчук, 

Е.Ільницький, Б.Стадник, Є.Островскі, І.Адамовський. Всі члени Ради, окрім Ю.Бовтача, який 

переніс важку форму ковіду, старались в міру своїх можливостей виконувати покладені на 

них обовязки. На протязі звітного періоду були проведені 4 засідання Ради (як правило в 

електронному режимі), де розглядались робочі питання діяльності клубу. Протоколи 

публікувались на сайті ЛКК, як цього вимагає Статут ЛКК. 

Хочу відзначити найбільш активну роботу у Раді І.Адамовського(UR4WG), який 

не тільки добросовісно виконував свої обов’язки скарбника, але й секретаря Ради ЛКК, а 

також взяв на себе функцію координатора роботи ЛКК по наданню допомоги ЗСУ. Причому, 

Ігор особисто був присутній при відправці на фронт наших посилок бійцям Львівської ДШБ-

80 її представникам. Ці видатки склали 40 % від усіх видатків клубу. 

Крім допомоги ЗСУ, робота Ради була направлена на залучення дітей та юнацтва 

до радіосправи. Ми розширили до 2-ох етапів проведення обласних конкурсів з 

швидкісного радіоконструювання, ініціатором проведення яких був нині покійний Г.Чліянц. 

В цьому році планували провести в березні і жовтні 2 етапи цього конкурсу і встановили 

перехідний Кубок для команди-переможниці, який сьогодні буде вручено. 

В цьому році Чемпіонати України на КХ через війну не проводились і тому ми не 

змогли підтвердити минулорічний ривок з 12-го місця на 5-е  у командному заліку серед 

областей України. В липні команда ЛКК взяла традиційну участь у неофіційному чемпіонаті 

світу з радіозвязку на УКХ (це було 50 і 144 МГц). Інформація та фото з цих змагань 

розміщені на сайті ЛКК. Хочу лишень висловити подяку членам команди В.Іванчуку, який 

крім 7-ми елементної антени Яга виготовив підсилювач на 144 МГц та надав свій трансивер, 

гарантованому ведучому оператору і постачальнику трансиверів О.Коржову, оператору 

міжнародного рівня Роману Гановичу, який у вельми складних умовах на рівні шумів 

ухитрявся все-таки цифрою проводити ЩСО на 50 МГц. Вдячний Івану Доскочу за надання 

нам передавальної апаратури будь-якої потужності. Дякую Е.Ільницькому, який в будь яку 

погоду втримає на плечах будь-який бум. Не можу не відзначити МСУ А. Сташківа, який з 

допомогою своєї похідної антени DK7ZB на трансивері YAESU-857 зумів зробити 54 ЩСО 

цифрою. Його син Ростік (9 років ) має знак спостерігача  US-50-W . 

Другий виїзд на чемпіонат ІАРУ 144 МГц у вересні не відбувся по банальній 

причині-через боязнь молодих членів ЛКК отримати повістку на блок-посту, а ветерани не 

змогли. Я не зміг їхати на своїй машині Шкода через погіршення зору після ковіду. Прохання 

- після зборів спроможних виїхати на змагання  підійти до мене. 

Повинен відзначити, що на виїзди вже впродовж останніх років  команда не 

витрачає жодної гривні з каси клубу. Їдемо за свої та за кошти обласної федерації 

радіоспорту, створену за ініціативи І.Доскоча і яку має честь очолювати ваш покірний слуга. 



Вперше за багато років клубна колективка взяла участь в телефонному CQ WW 

DX Contest під кличним знаком UR5W. Вдалось дебютувати на 3-ох з 6-ти діапазонах та 

використали лише 26 з 48 годин. Гарантую, що серед українських колективок ми не 

загубились, хоча у нас в основному працювали 2 оператори - Анна UR2WAA та Юрій  

UR2WAC. Решта їм асистували. 

З 10 го травня почав діяти новий Регламент аматорського радіозвязку України. 

Наказом регіонального відділення УДЦР, яке обслуговує 4 області, утворено нову КТК. У 

складі – І.Шеховцев, І.Кіщук, В.Агеєв, І.Адамовський, зав. Відділом І.Пасько. Термін 

отримання дозволів скоротився з кількох місяців до кількох днів. Комісія провела своє 

перше засідання та прийняла іспити у 15-ох чоловік. Характерно, що основна маса з них має 

тільки ручні УКХ станції, маючи віддалене представлення про КХ-звязок, радіоспорт, ДХ-інг, 

дипломи та інше. Тривожить факт, що одним з новачків на 3-ій день після отримання 

дозволу було здійснено грубе порушення, а саме робота на недозволеному для нього 

діапазоні. 

Вважаю, що завданням кожного члена ЛКК є проведення агітаційно-

розяснювальної роботи по направленню енергії новоспечених радіоаматорів у правильне 

русло, а саме - роботу на КХ та УКХ, полювання за ДХ-ми, виконання умов радіоаматорських 

дипломів, участь в змаганнях та радіоекспедиціях. 

Сьогодні ЛКК налічує 81 членів. В цьому році до нього вступили 11 чоловік. За 

невиконання статутних вимог Рада виключила з клубу 22 члени - за несплату членських 

внесків. Деякі з них пояснюють свій вихід з клубу сміхотворною причиною - що його гроші з 

ЛКК йдуть ЛРУ. Даю офіційну довідку - ЛКК ще за часів І. Доскоча вийшов як колективний 

член з ЛРУ та жодної копійки в Київ не перераховуємо, як це було раніше, коли 50 % наших 

коштів переводили в Київ. 

Хто хоче користуватись послугами ЩСЛ-бюро ЛРУ - той вступає в ЛРУ 

індивідуально та отримує пошту з ЛРУ. 

Раніше до 90 % внесків йшли на оплату орендованого приміщення клубу Пілот, 

де була наша штаб-квартира. Тепер завдяки зусиллям нашого шановного Ю.Михайлова 

маємо можливість збиратись в клубі безкоштовно і направляти кошти на на розвиток клубу. 

Наприкінці 2026 року нашому клубу, який, як відомо, є одним з найстарших в 

Європі, виповнюється 100 років. Радою відновлене постійне спілкування за допомогою 

Юрека SP5VJO та Збишека    SP8AUP з польською стороною, адже наш клуб є міжнародним. 

Якщо ви слідкуєте за сайтом ЛКК, то не могли не помітити привітання від 

Презеса PZK пана Тадеуша SP9HQJ. Ми надіємо на розширення міжнародних контактів. 

Хочеться вірити, що наступні збори пройдуть вже у мирний час, і з жовтня 2024 року по 

жовтень 2026 року часу буде вдосталь аби гідно відзначити 100-річчя клубу. 

На цій оптимістичній ноті я закінчую свій звіт. 

 

  

 

 


